

GOLDFIELDS & SPA COUNTRY

حقول الذهب ومنطقة مراكز "السبا" الطبيعية

Leave relaxed and a little richer after a visit to Victoria's goldfields and spa country

زيارة رائعة إلى حقول الذهب والسبا كانتري في فيكتوريا تمنحك شعورا ممتعاً بالإسترخاء والرخاء في آن معا!



Peppers Springs Retreat & Spa



Goldfields & Spa Country

Discover the riches of the Victorian Goldfields region with a visit to the historic townships of Ballarat and Bendigo or relax in Victoria's spa country region, Daylesford and Macedon Ranges. The grand architecture and gold rush history of these regions is complemented by great local food and wine trails, mineral hot springs and unique tourist attractions. For a wildlife encounter, come face to face with wombats, crocodiles and koalas at the Ballarat Wildlife Park.

حقول الذهب ومنطقة مراكز "السبا" الطبيعية

إكتشف مواطن الثراء في حقول الذهب الفيكتورية وانطلق في رحلة استكشاف تاريخية إلى مناطق بالارات وبنديغو أو استرخ في مركزي سبا الفيكتورية Daylesford و Macedon. تمتاز هذه المناطق بهندستها المعمارية الفخمة وتاريخها المفعم بقصص التنقيب عن الذهب المشوقة. من جهة أخرى، تشتهر بمطبخها المحلي العريق وبنابيعها المعدنية الدافئة ومرافقها السياحية الفريدة من نوعها. أما إذا رغب الزوار بلقاء مع الحيوانات البرية فياستطاعتهم الإقتراب من الوميث والتماسيح والكوالا في حديقة بالارات للحيوانات البرية.



Ballarat's Sovereign Hill, is an interactive museum set in the 1850's gold rush. Step back in time to discover Victoria's history and try to strike it rich by panning for your own gold.

Sovereign Hill في بالارات هو متحف تفاعلي حول حقبة التنقيب عن الذهب التي اشتهرت في عام 1850. دع الزمن يعود بك إلى الوراء لاكتشاف تاريخ فيكتوريا والتنقيب عن الذهب بنفسك. ومن يدري ربما تعود من رحلتك تريا!

www.sovereignhill.com.au

www.visitmelbourne.com/goldfields

www.visitmelbourne.com/daylesford